
 

 

 
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde Rækker Mølle Skolen 
Mandag d. 17. april 2023, kl. 17.00 – 19.00 
Mødeleder: Lone 
Referent: Charlotte 
 
Deltagere: Lone Holmgaard, Dorete Mostrup, Anne Mette Madsen, Nina Hansen, Amelia Radzewicz, Simon Villumsen, Trine Vils, 
Charlotte Andersen,  Henrik Olesen, Harly Haugaard 
Afbud: Carsten Dahl 
 
 

Punkt Resume Referat Beslutning 
1. Trivselsråd •  Trivselsrådet deltog ikke til mødet.  

2. Meddelelser: 
- Formand 
 
- Personale 

 
 

 
 
 
- Skoleleder 
 
 
 
 
 
 

 
F: 
 
P: 
 
 
 
 
 
S: 
• Opfølgning skilte 

 
• ”Musikklasse” 

 

 

 
F: Ikke noget nyt. 

  
P: Personalet har travlt med at forberede de 
kommende skole/hjem-samtaler. 
Derudover planlægges de sidste ting inden 
personalet tager til LÆR-fest i Aarhus. 
 
 
S:  

• HH orienterede om nye 
skiltestandere, der kommer til at stå 
ud mod Åglimt. De er bestilt. 

• HH orienterede om, at der fremover 
ikke vil være ”musikklasse”, hvor 
musikskolen underviser en klasse i 

 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- SFO 
-  
 
- Andre 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SFO: 
 
 
A: 

fx Ukulele. Vi vil/kan fremover selv 
stå for denne musikundervisning. 
Vi fortsætter med skolebandet. 

• HH orienterede om LÆR-fest, hvor 
hele skolens pædagogiske-personale 
tager afsted. 
Det er fantastisk at 
forældre/bedsteforældre bakker op, 
og vil hjælpe til med 
undervisning/sfo. 
Det har stor værdi, at alle kan tage af 
sted. 

• HH orienterede om opstart af 
projektet/kompetenceløft ”Fra 
teknologi til didaktik”. 
Arne (it-vejleder), Birthe (læse-
vejleder) og Harly deltager i første 
fase. 

 
 

SFO: Sfo er startet op med forberedelserne 
til årets cirkusforestilling. 
 
A: - 
 

3. Siden sidst • Kommentarer i forhold til skolens 
dagligdag af generel karakter 

Der var stor ros for skolefesten. Det var et 
godt skuespil og eleverne var dygtige. Det 
var en god oplevelse. 
Vi drøftede dilemmaet vedr. mindre 
søskende. Der er ikke plads i samlingssalen, 
hvis søskende inviteres med, men også 
problematisk for de familier, som ikke har 
pasningsmuligheder af mindre søskende. 
 

 



 

 

Emneugen var en god uge. Godt at eleverne 
blandes på tværs af årgange, det skaber nye 
relationer. 
 
 

4. Princip for overgang, Skole i 
Skjern 

• Bestyrelsens kommentarer til 
revideret princip på Skolen i Skjern 

• Vi gennemgik Skolen i Skjerns 
principper for overgange, med fokus på 
overgangen fra 6.kl. til 7.kl. 
 
Vi anbefaler at tidspunktet for besøg, 
introforløb mm skal præciseres. 
Derudover mangler beskrivelse af det 
overgangsarbejde som starter med 
oplandsskolerne fra 4. kl./mellemtrinnet. 
 
HH tager kontakt til Skolen i Skjern. 
 

 

5.Samarbejde med 
Tryllestaven. 

• Repræsentant fra tryllestaven deltager 
i dette punkt. 

• Her drøftes samarbejdet nu og 
fremadrettet. 

• Hvordan støtter vi bedst hinanden? 

Vi havde besøg af Karin Skovbo fra 
Tryllestaven. 
 
Vi havde en god dialog om samarbejdet, 
som vi alle er glade for. 
 
Vi drøftede, hvordan vi kan sikre, at 
Tryllestaven får flere medlemmer og hvilke 
muligheder der er for at forbedre 
overskuddet. 
 
 
 
 

 



 

 

6. Digital dannelse • Kan bestyrelse lave principper 
omkring digitaldannelse/sociale 
medier 

• Hvordan understøtter vi vores 
forældre til at løfte opgaven? 

Vi drøftede om bestyrelsen kan/skal lave 
principper omkring digitaldannelse. 
 
Der var enighed om, at drøftelse omkring 
digitaldannelse er lige så vigtig som 
alkoholpolitikker/klasseregler og at 
forældrerådet (forældrene) i mellemtrins 
klasserne spiller en vigtig rolle i denne 
drøftelse. 
 
Dette punkt sættes på dagsordenen igen. 
 

 

7. 
Punkter til kommende møder 

  
• Forskudte valg til skolebestyrelsen. 
• Lave princip omkring overgange.  
• Digital dannelse. 

 

 

8. 
Eventuelt 

   
 

 
Næste bestyrelsesmøde:  
9. maj 2023, kl. 17.00 – 19.00 
Afbud til: HH  
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